
Forældre til dreng i 2 klasse 
  
- Hvad tænkte I da I fik tilbuddet om et forløb i familieklassen? 
Da vi har prøvet en del forskelligt for at hjælpe vores dreng, var det svært at se hvad 
familieklassen ville kunne gøre for at hjælpe, som ikke var blevet prøvet før. 
  
- Hvordan var det, at være med I familieklassen? 
Vi tog helt fejl i vores antagelse. Det har været en fantastisk oplevelse at være med I 
familieklassen. Vi har fået en masse med derfra og vi har fået en gladere dreng. 
Familieklassen er et sted hvor vi slet ikke har følt os dømt. Alt er tilladt. Der er plads til alle, lige 
meget hvem man er og hvilket udfordringer man har. 
  
- Hvordan er det efter forløbet i familieklassen? 
Familieklassen gør tingene meget konkrete for barnet. For vores dreng har det betydet alt. Det 
betyder at han er blevet mere bevidst om hvordan han skal reagere/hvad han skal gøre når 
tingene bliver svære. 
Og det er tydeligt at han forsøger at blive ved med at arbejde videre efter forløbet. 
 


